
Klima-, Energi- og Forsyningsudvalget

Til: Skatteministeren

Dato: 4. december 2023

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

KEF alm. del

Spørgsmål 113
Vil ministeren vurdere, hvor høj en afgift på oksekød skal være, hvis den skal skabe 
et provenu, der kan finansiere en halvering af momsen på fødevarer med en lav klima
belastning såsom gulerødder, blomkål og andre danskproducerede grøntsager jf. Mode
raternes forslag herom? Der henvises til artiklen i Politiken den 30. november 2023 
”Moderaterne stempler ind i klimadebat: Afgift i køledisken skal bane vejen for billigere 
grøntsager”.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Mona Juul (KF).
Spørgsmålet ønskes besvaret senest den 2. januar 2024.
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Mona.Juul@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Rasmus Horn Langhoff
formand
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